
Запам’ятай!
АПОСТРОФ = графічний знак АПОСТРОФ = графічний знак 

Я, Ю, Є, Ї = 2 звуки [йа], [йу], [йе], [йі]

,,
Апостроф пишемо

після б, п, в, м, ф (МаВПа БуФ):  
різнотрав’я, м’який
після р при роздільній вимові: узгір’я
після префіксів, що закінчуються на 
приголосний: під’їхати
після 1-ї частини складних слів, що 
закінчується на приголосний: дит’ясла
у слові Лук’ян і похідних

після р при злитій м’якій вимові: багряний

перед йо: серйозний,  зйомка

ОРФОГРАМА
апостроф

перед губним в 1 корені є інший 
крім р: свято, духмяний; АЛЕ: верб’я, зв’язок 

приголосний, 
перед Я, Ю, Є, Ї

Апостроф  не пишемо


